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Situationen i Farstas skolor inför avknoppningen till den centrala 
utbildningsnämnden 

 
Enligt beslut i KF ska ansvaret för skolorna överföras till den centrala utbildningsnämnden. 
Vi har erfarit att Skolverkets rapport från vårens inspektion i skolorna kommer att redovisas 
vid nästa nämnd i juni. Vi vill därför att förvaltningen till dess tar fram följande material. 
 
Vi vill att förvaltningen för det första uppdaterar den utredning som behandlades 15 juni 2006 
i SDN Farsta (§ 140, protokoll 2006/6). Den ger en översiktlig och intressant bild av hur 
situationen var då i samtliga kommunala skolor i Farsta, med uppdatering bör den ge en bild 
av hur situationen är när vi överlämnar verksamheten. Bilden bör kompletteras med uppgifter 
om hur elever/föräldrar sökte till de olika skolorna i våras. Vi vill även ha tillgängliga 
uppgifter om Farsta gymnasium för kännedom.  
 
Vi vill att förvaltningen för det andra redovisar hur vi i stadsdelsområdet samt i nämnden i 
fortsättningen ska kunna ha kontakt med, följa och påverka utvecklingen i skolorna. De är en 
mycket viktig del av det sociala livet i varje stadsdel. Inte minst för föreningar som kan 
utnyttja lokaler i skolorna. 
 
Gunnar Sandell (s) m fl 
 


